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Yttrande angående – Yrkande angående 
uppdrag att bedöma möjligheterna att göra 
om Odinsskolan till en högstadieskola och 
om detta är möjligt estimera kostnaderna 

 
Då Odinsskolan för närvarande är under förhandling i Higab bör grundskolenämnden 
avvakta resultatet av denna och eventuella beslut innan nya uppdrag läggs i nämnden om 
inriktning för skolan.  

Det måste vara prioriterat för nämnden att skapa fler skolplatser i centrala staden, där 
behoven är växande. Ett stort intresse för skolan har visats från privata intressenter som 
ser möjligheterna för undervisning i anrika lokaler mitt i centrum. En skola i detta läge 
kommer vara attraktiv och skulle, om den drivs i enskild regi, innebära tillkommande 
risker för den kommunala grundskolans ekonomi.  
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